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1.给英文名著片段，要求说出名著书名

《小王子》

2.辩论（你喜欢和高调的人做朋友还是低调的人做朋友）

第二场考试

一、数学

1.数几何图形（几个三角形，几个线段，几个平行四边形，几个点，几个折纸折痕）

2.行程工程问题

3.给出运算规则进行计算（log 的运算）进行新运算

二、英语

What kind of person would you like to choose to be friend,introvert or extrovert?
正方观点：

Positive side :
A. We’d like to choose introvert to be a friend.Introvert tends to have inner world in their mental activities.
They value their inner emotional experience and have a deep and lasting experience of inner psychological
activities.As a friend,they can share more undetected details with us,and you can be valuable to them.
B. Introverts are careful in how they interact with others,they can be the best listener,which can comfort your
feelings.
C. Introverts are self-analytical and self-critical.They can help you to analyse yourselves better.
D. Introverts are sensitive to external stimuli and like to do in-depth understanding of their own experience,
emphasizing the stability of personality traits.That can help you to find what your favorite is and lead you to be
more concentrated on what you love.
E. Introverts are more stable and can give you a sense of security.
反方观点：

Negative side:
A. We are favor of choosing extrovert to be our friend.Here are some points as followings,to begin
with,extrovert can help to enliven the atmosphere in a group,which helps to make the group cohere.
B. What’s more,extrovert can be more friendly and more attractive.They are good at communicating with
others,which can help to promote understanding with each other.
C. It is important to realize that new and exciting things may be happening to you in your new
environment,extrovert can adapt to the environment as soon as possible,which will help us to have a better
knowledge of it.
D. Extrovert is straightforward, lively and cheerful.They always treat others warmly and sincerely,which may
make you feel not lonely but comfortable.
E. Extrovert tends to focus on the external world and often shows their concern and interest in objective
things,which can make our life more interesting and help us to find beauty.
3.谚语英译中：

题 目 ： Learning is likerowing upstream, not to advance is to drop back.

答案： 学如逆水行舟， 不进则退

4.给出古诗的第 3、4 句，要求说出 1、2 句的中文

题目：

My window frames the snow-crowned western mountain scene;
My door often says to eastward-going ships“Goodbye!”
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答案： 两只黄鹂明翠柳， 一行白鹭上青天

5.根据 3 个英文提示词或短语，说出中文诗句。

题目：relative,heart,jade,pot

答案： 洛阳亲友如相问， 一片冰心在玉壶。

三、语文

1.诗词鉴赏“采菊东篱下，悠然见南山”，想象南山并进行描述

【 解析】诗中南山的情景是“ 山气日夕佳， 飞鸟相与还。” 学生可围绕诗中的意象来展开想

象，可以答出与原文相似的内容，只要能够体现宁静美好、悠闲自得的意境即可 。

2.用文学性的语言描绘图画（一张水墨画，只有一朵花有颜色）

【 解析】 本题考察学生提取重要信息， 语言表达能力。

3.杜甫思维《望岳》中有一句诗“会当凌绝顶，一览众山小。”请你结合生活谈谈你的感受。

【 解析】首先要理解这首诗表达的意思， 即“ 要有不怕困难、敢于攀登绝顶、俯视一切恶雄心

和气魄” ， 其次要结合生活生活事例来谈。

4.看下面的图谈谈你的感受。

【 解析】 考察学生口头表达、 词汇积累、 逻辑思考以及情感敏锐度。一

般是描述画面 +感受， 切入点： 父爱、 无私、 风雨、 感动......
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